
V KS Vižmarje-Brod smo
praznovali

Ob besedi praznik se človek kaj rad vpraša, kakšen praznik, zakaj pra-
znik? Odgovor je lahko preprost — častitljive obletnice so golovo tiste, za-
radi katerih praznovanje ne smemo zanemariti, a kaj, ko ne znamo presoja-
ti kateremu naj namenimo več pozornosti.

Letos v naši krajevni skupnosti
praznujemo kar tri jubileje. Najve-
čje praznovanje, ki bi moralo biti,
je vsekakor 120-ietnica VIŽMAR-
SKEGA TABORA. Krajani smo
bili prepričani, da je ta praznik ali
obletnica, kakor že hočete, tako po-
membna, da bi bilo potrebno orga-
nizirati to proslavo vsaj na občinski
ravni, če že ne na republiški. Pravo-
časno smo obvestili vse pristojne or-
gane, od občinske pa do republiške
konference SZDL, predvsem o po-
membnosti ,,Tabora", ki jo je ta
imel za prihodnost slovenskega na-
roda. Na skromen, a slovesen način
smo hoteli obuditi spomin na tiste
usodne trenutke naše zgodovine.
Žal pa od tega ni bilo nič. Le v Jav-
ni tribuni smo se spomnili teh do-
godkov pred 120. leti.

Športno društvo TABOR 69, ki
se je ustanovilo ob stoletnici Vi-
žmarskega Tabora, je proslavilo 20-
letnico uspešnega delovanja. V teh
letih delovanja so nanizali vrsto le-
pih uspehov. Veliko je bilo vložene-
ga prostovoljnega dela, veliko samo-
odpovedovanja, danes pa se njihov
trud pozna: imajo lepo urejena igri-
šča, v svoje vrste pa so pritegnili ve-
liko mladih, po letih in po srcu. Kri-
vično bi bilo, da ne bi omenili naj-
zaslužnejših mož, ki so s svojim de-
lom pripomogli k takemu razcvetu
ŠD Pavleta ROZMANA, Franca
ZAVODNIKA, Antona PRIVER-
ŠKA in sedanjega predsednika ŠD
Franca ZADNIKA.

Svoje praznovanje so združili s
praznovanjem krajevnega praznika

in priredili prijeten večer za vse kra-
jane, še posebno za svoje člane.

Morda je imel najbolj grenak pri-
okus praznik krajevne skupnosti.
Ne zato, ker ne bi mogli poiegniti
črte in pod črto zapisati USPEŠNO,
temveč zato, ker se u. leta v leto čuti,
da krajevna skupnost izgublja na
svojem pomenu. Časi se spreminja-
jo in v korak s časom bi morala iti
tudi krajevna skupnost. Delegati so
pogosto opozarjali, da nimajo ve-
čjih možnosti neposrednega odloča-
nja in jih je vedno težje pridobiti za
delo, razen še peščice tistih, ki si pri-
zadevajo uresničevati potrebe kraja-
nov, žal so vse preveč odvisni od
drugjh. Voljo smo znova dobili ob
bližajočem se SP v kajaku in kanu-
ju, saj smo si veliko obetali od sode-
lovanja s te in one strani Save. Žal
pa še drži star pregovor ,,dober za-
četek — slab konec". Ko že pišemo
o tem, moramo vsaj pojasniti, da ne
gre tu za ureditev oko'ja, temveč za
izgradnjo določenih objektov, po
katerih so krajani čutili potrebo, žal
pa so se pojavili v načrtih objekti z
drugo namembnostjo.

Kot že rečeno, veliko je tistih, ki
odločajo namesto krajanov o usodi
njihove krajevne skupnosti. Zato ni
nič čudnega, če smo se uvodoma
vprašali o prazniku na katerem obi-
čajno potegnemo tudi črto pod do-
seženim. In za našo KS lahko reče-
mo veliko pohvalnega. A o tem,
kdaj drugič.
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